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Harmonic quintessence and the derivation of the charge and mass of the electron and the proton and quark masses

Andrew Worsley a

UHL, University of London, Lewisham High Street, London SE13 6LH, United Kingdom

Both the charge and mass of the electron are empirically known to a great degree of accuracy. Similarly the constants such as the mass of the proton and the neutron are known to a good degree of accuracy. However, currently none of these constants can be derived from first principles, and their inter-relationship remains obscure. In this paper, harmonic quintessence is used to derive the charge and mass of the electron. Importantly, from here it is also possible to further derive the mass of the proton, neutron, and quarks from first principles, using harmonic quintessence.

La charge ainsi que la masse de l'électron sont connues de façon empirique avec une grande précision. De la même manière les constantes telles que la masse du proton et du neutron sont aussi connues avec une bonne précision. Pourtant, jusqu'à présent aucune de ces constantes peuvent être établies a partir de premiers principes de la physique et leur relation reste obscure. Dans cet article, nous utilisons la quintessence harmonique pour dériver de manière théorique la charge et la masse de l'électron. Tout aussi important, la quintessence harmonique permet de dériver la masse du proton, du neutron, et des quarks.
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